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Hd. Soherpenkate
Oosterkampen2
7722VZ Dalfsen

T.0529-471463
F.05294704

t:t›líšet1arï0_er1ltate@l§_t2i1msrtl...t1t
ht.tpiLv„e.@btstal;0šå<lQ.t1LQa§r2Qt;@s>.rrJ.

Dalfsen,12januari2016

BetreftN840/N377

Geaohtedames/heren,

Hierbijroepik u op tijdensdecommissievergaderingVerkeerenVervoerop3 februaria.s.waarinhetvoorstel
vanGSoverde N340/N377wordtbesproken,in te gaan spreken.
Waarschijnlijkis ditde laatstekansomnogenigeinvloedopde besluitvorminguit te oefenenen te voorkomen
daterveelgeldoverde balkwordtgesmetenen er nietsmeewordtopgelost.
ll<bennogsteedsvan mening,en ik nietalleen,datplanSoherpenkatedeoplossingisvoorde infrastructuurin
Overijssel.Ditplanzorgtervoordatgebiedengoedontslotenwordenwaardoorhetaantrekkelijkerwordtvoor
bedrijvenom zichte gaanvestigenotom hetbedrijfniette gaanverplaatsen.
Ikbenervan overtuigddat PlanSoherpenkatedeoplossingis voordedoelstellingendiede Provincieals
uitgangspuntheeftgesteldnl.Veiligheid,Leefbaarheiden Doorstroming.Geefdit aan in uvvinspraakbeurt.
ik hoopdatu na het lezenvande inhoudvanbijgaandpakkettotde oonolusiekomtdatookuvvprobleemwordt
opgelost.Graagverwijsik u nognaarde inspreekbeurtover Logistiekop 13januarijl om 19.12uur inde
Statenzaal.

ik bengraagbereidhetplanbij u ineenvergaderingnogeensnadertoete lichten.

Hoogaohtend,

l~l.J.Soherpenkate

PS
Erzaleenspandoekwordengeplaatstin Statenzaalwaaropu terondersteuningvanhetplanuvvhandtekening
kuntplaatsen. EENDRACHTMAAKTl\/l/-\Ol-lTl



H.J.Scherpenkate
Oosterkampen2

7722VZ Dalfsen
T.0529-471463

F.0529-4704
HJSche[penkate@kpnmail.nl

' http://vechtdal-n340.bloqs_pot.com

Aande ledenvandeProvincialeStatenOverijssel,
GemeentebesturenHardenberg,OmmenenDalfsen,
Twenterand,AlmeloenWierden
Alleoverigebelanghebbendepartijen,

Dalfsen,12januari2016

Geachtedames/heren,

Graagwil ik nogbijgaandebrievengerichtaanministerM.H.SchultzvanHaegen,onderuwaandachtbrengen.
lndezebrievenisduidelijkgemaaktde infrastructuurvanOverijsselaangepaktmoetwordenomde industriële
ontwikkelingvanOosten Noord-OostOverijsselverderte kunnenontwikkelen.
DeplannendienuvoorliggenomdeN340endeN377opte waarderenleverenniets.op.Veelgeldisenwordt
overdebalkgesmetenen hetlosttotaalnietsop.
Leefbaarheid,VeiligheidenDoorstromingwarendedoelstellingendiemenwildebereiken.Ditwordtop geen
enkelewijzebereikt.DitkanalleenwordenbereiktdoorplanScherpenkatetenuitvoerte brengen.
Hetkantochnietzozijndatu instemtmeteenplanomdathetvolgensu,endat isoverigensterecht,veelte lang
heeftgeduurdomtot eenbesluitte komenendatdaardoorhetvertrouweninde provincialepolitiektot het
nulpuntisgedaald.Laatuomdieredennietverleidenom te kiezenvooreenoplossingdienietsoplevertomer
maarvanaf te zijn.Betertenhalvegekeerddantenhelegedwaald.
Ookdevolgendeinstantieshebbenal in2011aangegevenachterplanScherpenkatete staan:
TLNafd.Oost,VNO-NCW,MKB,VeiligVerkeerNederland,Pl.BelangenVarsen,Balkbrugen Dedemsvaart,
lndustriekringDalfsen,Hardenbergen Dedemsvaart.
U kuntalleenmaardieprespectafdwingenwanneeru besluithetvoorliggendeplanvantafelte vegenenalduurt
hetdanenkelejaren langer,hetplanScherpenkateopdeagendate zetten.Zolanghetneutraleplan
Scherpenkatenietvoor100%wordtuitgevoerd,gaat hethartvanOverijsselnietoptimaalkloppen!
GooglevoormeerinformatieopStentor/ScherpenkateN340.

lk vertrouwnogsteedsopuwgezondverstand,dit is misschienweluwlaatstekans!

Hoogachtend,

H.J.Scherpenkate



H.J. Scherpenkate
Oosterkampen 2

7722 VZ Dalfsen
T 0529-471463
F 0529-4704

HJScherpenkate@kpnmail.nl
http://vechtdal-n340.blogspotcom

Aangetekend.

Dalfsen, 6 maart 2013

Persoonli`k

Hare Excellentie mevr. M.H. Schultz van Haegen
Minister van Infrastructuur en Milieu
Minsterie van Infrastructuur en Milieu
Plesmanweg 1-6 .

2597 JG Den Haag

Betreft: Herziening in 1990 besluit hoofdwegenstructuur in Overijssel
Besluit Provinciale Staten Overijssel inzake N340/N48 d.d. 12-07-2012

Excellentie,

Middels dezebrief wil ondergetekendeuw aandachtvragen voor het plan “Scherpenkate” als tegenhangervan
het door de Provinciale Staten genomen besluit op 12juli 2012 over de aanpassingvan de N340.
Het plan behelst de complete oplossing van alle problemen met betrekking tot de infrastructuur in Overijssel
voor nu en in de verre toekomst.
Mijns inziens moet er een herziening komen van het besluit dat genomen is in 1990 over de
hoofdwegenstructuur in Overijssel. In 1990 was niet bekend waar de A36 in de toekomst naar toe zou leiden en
de bedoeling was destijds naar Zuidwolde (Dr.). Gelukkig heeft men 15 jaar later het besluit genomen de A36
aan te sluiten op de N48 vanaf de “Witte Paal” bij Hardenberg
Ondergetekendeheeft op eigen initiatief en kosten (ca 6 6.000,--) een plan laten ontwerpen door
IngenieursbureauOranjewoud voor de complete oplossing voor Overijssel met de volgende uitkomst.
In dit plan wordt de A36 vanaf de rotonde in de N48 doorgetrokken rechtstreeksnaar de A28 bij Zwolle.
Deze weg hoeft niet worden voorzien van dure “kunstwerken” en zal redelijk snel kunnen worden aangelegd
zonder daarbij overlast aan het verkeer te bezorgen.

Deze oplossing biedt de volgende voordelen:

- A1 en A50 worden ontlast omdat het verkeer naar het noorden daar geen gebruik van hoeft te maken.
- A28 bij Zwolle wordt vanaf knooppunt Hattemerbroek richting het noorden ontlast. Alle verkeer zal via

A36 naar A28 bij Zwolle worden afgewikkeld.
- De N35 zal minder worden gebruikt omdat dan de A36 zal worden gevolgd. Hierdoor kunnen geplande

aanpassingenachterwegeblijven.
- De N340 kan worden afgewaardeerd naar een 60 km weg en wordt daardoorveiliger en er zal veel

minder uitstoot van ?jnstof etc. zijn. Hierdoor zullen ca. 250 schoolkinderen in zuivere lucht kunnen
spelen.

- De N48 behoeft geen aanpassingen.
- De N377 zal een 80 km weg blijven zoals al bestuurlijk beslotenwas. Dit besluit is teruggedraaiddoor

het genomen besluit over de N340. Tevens is het danniet meer nodig de N377 als 100 km weg in te
richten.

- Het prachtige Vechtdal zal bespaardblijven voor “kunstwerken” en voorkomen wordt dat 30
karakteristiekewoningen moeten worden afgebroken.

- De schoolkinderenzullen veiliger naar school kunnen gaan door aanleg van een voorrangs?etspaden
afname van verkeer.



- Totale besparingt.o.v. dehuidige plannen zeker wanneer ook de N35 op voorgestelde wijze wordt
meegenomen, ca. 100 tot 200 mljn. Euro.

- Plan “Scherpenkate” is 100% toekomstvast,het plan gee? alleen maar voordelen en geen enkel nadeel

Met betrekking tot bovenstaandeuiteenzettingwil ik u ook verwijzen naar de site Vechtdal-n340.blogspot.com
en het interview met ondergetekendeop Vechtdalleef tv waarin dit ook naderwordt uitgelegd.

Ik hoop dat u dit plan uitgebreid wilt bestuderenen mij in de gelegenheidwilt stellen dit plan persoonlijk toe te
lichten. Daartoe nodig ik u van harte uit bij mij thuis. Natuurlijk ben ik ook graag bereid het plan bij u in Den
Haag toe te lichten maar het meest duidelijk is het natuurlijk op lokatie. In de praktijk kan men altijd beter
beoordelenwat waar wel en niet nodig is.

Ik wacht uw antwoord met belangstelling af.

Hoogachtend,

H.J. Scherpenkate

Bijlagen: 5 stuks



H.J. Scherpenkate
Oosterkampen2

7722 VZ Dalfsen
T 0529-471463
F 0529-4704

HJScherpenkate@kpnmai1.nl
http://vechtdal-n340.blog§pot.com

Aangetekend.

Dalfsen, 16 februari 2015

Persoonlijk

Hare Excellentie mevr. M.H. Schultz van Haegen
Minister van Infrastructuur en Milieu
Minsterie van Infrastructuur en Milieu
Plesmanwegl-6
2597 JG Den Haag

Betreft: Herziening in 1990 besluit hoofdwegenstmctuur in Overijssel
Besluit Provinciale Staten Overijssel inzakeN340/N48 12-07-2012

Excellentie,

Met blijdschap heb ik vernomen dat u op 26 februari a.s. naar Overijssel komt om u persoonlijk op dehoogte te
stellen van de problemen van de N3 6, ook wel “dodenweg” genoemd. '

In mijn brief van 6 maart 2013 (zie bijlage) heb ik u al op de hoogte gebracht van de problemen met de
in?astmcuur in Overijssel. In die brief bent u uitgenodigd bij mij om over deze problemen onder het genot van
een kop koffie met u van gedachten te wisselen. Omdat u nu een bezoek brengt aan dit gebied wil ik u nogmaals
van harte uitnodigen om de oplossing die ik heb,nader toe te lichten.
De oplossing voor het totale probleem is dat de N36 een A36 moet worden, vierbaans van Almelo A35-A1 naar
Zwolle aansluitend op de A28. Op dezewijze, zoals in plan Scherpenkateduidelijk wordt, krijgt Overijssel een
“hoofds1agader”, wordt ook de N35 ontlast en zullen dus de totale problemen rond de infrastructuur van
Overijssel zijn opgelost.
De economie in het gehelegebied zal een impuls krijgen door de veel beterebereikbaarheid en ontsluiting en
tevens zal de veiligheid enorm verbeteren.
Ik heb geluiden gehoord dat de Provincie Overijssel de weg wil voor?nancieren en dat is naar mijn idee een
prima voorstel o.a. Essent gelden zullen hiervoor kimnen worden aangewend.
Ik hoop dat u in ktmt gaan op mijn uitnodiging maar mocht dat niet mogelijk zijn dan wil ik graag van gedachten
wisselen met betreffende ambtenarenvan uw Ministerie om mijn plan over de infrastructuur in Overijssel nader
te bespreken.
Van de plannen die nu voor liggen over de N340, N377 en N48, kosten 160 mijn. euro, staat al vast dat het
rendement in doorstroming en ontsluiting nihil zal zijn. Dezelfde kosten zijn ook gemoeid met het doortrekken
van de N36 vierbaansnaar de A28 bij Zwolle, de zogenaamde “Noordelijke Variant” maar met dezevariant heeft
men wel 100% rendementen zal op het onderhoud van de N340 en N3 77 veel bespaardkunnenworden door
afname van het verkeer.
Het is misschien een idee dat ik voor 26 februari naar Den Haag kom om mijn plan toe te lichten zodatu ook de
keerz?devan “medaille” heeft gezien en u beter een oordeel kunt vormen over wat wel of niet nodig is.



Ik hoop dat deze brief voor u aanleiding mag zijn om dit plan in een persoonlijk gesprek aan u voor te leggen

Ik wacht uw antwoord met belangstelling af.

Hoogachtend,

H.J. Scherpenkate

CC: Gemeente Dalfsen
Gemeente Ommen
Gemeente Hardenberg
Gemeente Twenterand
Gemeente Almelo
Gemeente Wierden

Bijlagen: 4 stuks



HJ. Scherpenkate
Oosterkampen2

7722VZ Dalfsen
T 0529471463

_
HJScherpenkate@kpnmail.nl

http://Vechtdal-n340.blog_spot.com

Dalfsen, 25 augustus 2015

Betreft: Project N340/N 377

Geachte Statenleden,

Over één onderwerp zijn alle partijen het eens met elkaarnl. het plan dat er nu ligt (Voorkeursvariant)
wil niemand omdat het geen enkel doel dient.
Om die reden heb ik het plan opgevat het Plan Scherpenkatete vergelijken met de Voorkeursvariant
op de aspecten die o.a. in plan Mer zijn meegenomen in de Effectscoreabel.

Aspect Voorkeursvariant ' Plan Scherpenkate

Gezondheid l0
Milieu (fijnstof, geluid) 10
Natuur 8
Leefbaarheid 10
Veiligheid 10
Voorrangsfietspad 10
Toerisme l 0
Vechtdal A-››merk 10
Rustig Vechtdal 5 8
Toekomstvast geen 100 %
Doorstroming 50% 100%

ui
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ui
m

m
ui
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Bent u van mening dat de waardering van l0 punten te hoog is dan mag u dat verlagen naar 8 met
dienverstandedat de waardering van 5 dan teruggebracht moet worden naar 3.
In plan Scherpenkate komen geen viaducten voor. Ga de doorgaandeweg vier meter verdiepen en de
kruisendeweg twee :meter omhoog. Weg met de zogenaamdekunstwerken.Naar mijn mening heeft
een kunstwerk een maximale afmeting van één vierkante meter andersis het een obstakel.
In de hoop dat de heer Boerman nog steedsvindt dat het Vechtdal een A~›merkis en dat ook waar wil
maken, is er maar één oplossing nl. alles in de versnipperaaren de mensen die nu nog in onzekerheid
leven schadeloosstellen. Geef hen de zekerheid dat het huidige plan geen doorgangvindt en dat de
bestemming op hun perceel ongewijzigd blijft.
Laat de spreekbeurt van vier jaar geleden, die fantastischgeregeld was door Eugenie Stolk, alsnog
plaatsvinden voor alle statenleden.Destijds werd dit door de agendacommissie afgewezen met als



reden dat het proces zou worden doorkruist.De democratiewas uitgeschakeld door het
coalitieaccoord.

Zoals u van mij gewend ben,ben ik graag bereid bovenstaandenader mondeling toe te lichten.

Hoogachtend,

H.J. Scherpenkate

Pš

Wanneer ti eis statenieden geen Poes?tiitdurft te nemen voor nentm?e pien Seherpenkate,
Haathet dan over aande inwoners van ®ve?°ijsseHdoor een n°et`e§°endtam uit te schriijven
met twee keuze mege?ij?meden nik vóór of tegen p?an Scherpenkete



Geachte Statenleden,

Hierbij wil ik u oproepen het project N340/N377opnieuw op de agenda te plaatsen en weer
bespreekbaar maken. Dit project heeft een enorm effect op de doorstroming van het
(transport)verkeer, veiligheid en leefbaarheiden het is daarom van groot economisch belangdat
voor de goede oplossing wordt gekozen. Een goede infrastructuur heeft een aanzuigende werking op
het bedrijfsleven en dus werkgelegenheid!
A.s. woensdag wordt u bijgepraat over de historie van dit dossier en zult u kenniskunnen nemen van
de gekozen oplossing tot nu toe waar weinigen blij mee zijn. Het is onbegrijpelijk dat van de Witte
Paal tot aan de N48 wel door een landelijk gebied een weg mag worden aangelegd maar niet van de
N48 tot aan Hessenpoort. Waarom? Het zou de allerbeste oplossing zijn die voldoet aan de drie
doelstellingen. Er zijn veel groeperingen zowel politiek als bedrijfsleven die dit ook niet begrijpen en
aan zullen dringen op een nieuw tracé.
Plan Scherpenkatie gaat nog verder en neemt ook de N36 in het plan mee zodat ook aanpassingen
van de N35 achterwege kunnen blijven. Voor meer informatie o.a. de brief aan minister Schultz van
Haegen, verwijs ik u naar de site vechtdal-N34O.blogspot.corn.
Toon moed en ga voor de meest praktische oplossing, gooi geen geld over de balk maar laat zien dat
het vele geld dat hiermee gemoeid is, goed wordt besteed. Het is nu of nooit!

Graag ben ik ook bereid mijn hele plan nader toe te lichten in een persoonlijk gesprek waarin ik uw
vragen direct kan beantwoorden.

l\/let belangstelling wacht ik uw uitnodiging af.

l\/let vriendelijke groet,
HJ. Scherpenkate

PS

n het vorige coalitieakkoord is de nfrastructuur verkwanseld.



HJ. Scherpenkate
Oosterkampen2

7722 VZ Dalfsen
T 0529-471463
F 0529›~4704

HJScl1erpenl<ate(a;kpnmail.nl
http://vechtdaI-n340.blogspot.com

Aangetekend.

Dalfsen, 6 maart 2013

Persoonlijk

Hare Excellentie mevr. M.H. Schultz van Haegen
Minister van Infrastructuur en Milieu
Minsterie van Infrastructuur en Milieu
Plesmanweg l-6
2597 .IG Den Haag

Betreft: Herziening in 1990 besluit hoofdwegenstructuur in Overijssel
Besluit Provinciale Staten Overijssel inzake N340/N48 cl.d. ll2=07=-2012

Excellentie,

Middels dezebrief wil ondergetekendeuw aandachtvragen voor het plan “Scherpenkate” als tegenhanger van
het door de Provinciale Staten genomen besluit op 12 juli 2012 over de aanpassingvan de N340.
Het plan behelst de complete oplossing van alle problemen met betrekking tot de infrastructuur in Overijssel
voor nu en in de verre toekomst.
Mijns inziens moet er een herziening komen van het besluit dat genomen is in 1990 over de
hoofdwegenstructuur in Overijssel. In 1990 was niet bekendwaar de A36 in de toekomst naar toe zou leiden en
de bedoeling was destijds naar Zuidwolde (Dr.). Gelukkig heeft men 15 jaar later het besluit genomen de A36
aan te sluiten op de N48 vanaf de “Witte Paal” bij Hardenberg
Ondergetekende heeft op eigen initiatief en kosten (ca 6 6.000,--) een plan laten ontwerpen door
IngenieursbureauOranjewoud voor de complete oplossingvoor Overijssel met de volgende uitkomst.
In dit plan wordt de A36 vanaf de rotonde in de N48 doorgetrokken rechtstreeksnaar de A28 bij Zwolle.
Deze weg hoeft niet worden voorzien van dure “kunstwerken” en zal redelijk snel kunnen worden aangelegd
zonder daarbij overlast aanhet verkeer te bezorgen.

Deze oplossing biedt de volgende voordelen:

- Al en A50 worden ontlast omdat het verkeer naar het noorden daar geen gebruik van hoeft te maken.
- A28 bij Zwolle wordt vanaf knooppunt Hattemerbroek richting het noorden ontlast. Alle verkeer zal via

A36 naar A28 bij Zwolle worden afgewikkeld.
= De N35 zal minder worden gebruikt omdat dan de A36 zal worden gevolgd. Hierdoor kunnen geplande

aanpassingenachterwege blijven.
~ De N340 kan worden afgewaardeerd naar een 60 km weg en wordt daardoor veiliger en er zal veel

minder uitstoot van ?jnstof etc. zijn. Hierdoor zullen ca. 250 schoolkinderen in zuivere lucht kunnen
buiten spelen.

= De N48 behoeft geen aanpassingen.
- De N377 zal een 80 km weg blijven zoals al bestuurlijk besloten was. Dit besluit is teruggedraaid door

het genomen besluit over de N340. Tevens is het dan niet meer nodig de N377 als 100 km weg in te
richten.

- Het prachtige Vechtdal zal bespaardblijven voor “kunstwerken” en voorkomen wordt dat 30
karakteristieke woningen moeten worden afgebroken.

-= De schoolkinderen zullen veiliger naar school kunnen gaan door aanleg van een voorrangsfietspad en
afname van verkeer.



- Totale besparing t.o.v. de huidige plannen zekerwanneer ook de N35 op voorgestelde wijze wordt
meegenomen, ca. 100 tot 200 mljn. Euro.

- Plan “Scherpenkate” is 100% toekomstvast,het plan geeft alleen maar voordelen en geen enkel nadeel.

Met betrekking tot bovenstaandeuiteenzettingwil ik u ook verwijzen naar de site Vechtdal-n340.blogspot.com
en het interview met ondergetekendeop Vechtdalleef tv waarin dit ook nader wordt uitgelegd.

Ik hoop dat u dit plan uitgebreid wilt bestuderenen mij in de gelegenheidwilt stellen dit plan persoonlijk toe te
lichten. Daartoe nodig ik u van harte uit bij mij thuis. Natuurlijk ben ik ook graag bereid het plan bij u in Den
Haag toe te lichten maar het meest duidelijk is het natuurlijk op lokatie. In de praktijk kan men altijd beter
beoordelen wat waar wel en niet nodig is.

Ik wacht uw antwoord met belangstelling af.

Hoogachtend,

H.J. Scherpenkate

PS
Kijk naar de praktijk en sluit mensen met alleen eigen belang uit want het gaat om het algemeenbelang.
De rijd \an vricmljespolitick is \f«;›orlwij.

Bijlagen: 5 stuks
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"Er zit zoveel moois in deze gebiedsont-
wikkeling", zegt Boerman, die sinds het
voorjaar vanuit de provincie Overijssel
de verantwoordelijke bestuurder'is voor
het programma Ruimte voor de Vecht.

“lk vind het fascinerend dat er in het
programma aandacht is voor zowel
water, natuur, landbouw, cultuur als
recreatie. Hiermee versterken we de
potentie van het gebied."

Geachte Gedeputeerde Bert Boerman,

A-=me_rl<

Volgens Boerman zijn de partners
goed bezig om het Vechtdal 'in de
markt' te zetten. "l-let Vechtdal wordt
steeds lierkenbaarclerals gebied. Wat
mij betreft is het Vechtdal een A~merl<.
ll<draag daar graag een steentje
aan bij. Tot nu toe zijn we, naast de
uitvoering van kleinere en grotere los-
staande projecten, veel bezig geweest
met visie ontwikkelen en plannen
maken. ik ga me sterk maken voor de
daadwerkelijke uitvoering van de grote

en samenhangende projecten. Zodat
de inwoners en toeristen zien dat er

wat gebeurt."

Uw plen om van het veontdal een A-merk te maken sluit voor 100% aan loij het plan van
ondergetel<ende.

Door de N36 rechtetreeks door te trekken naar de A28 kan uw plan voor 'i0ü% worden ingevuld.
in net gesr›rek van ii novemberji. wat ik moohthennenop netprovinciehuis metonze comrnieeerie
van de Koningin, rnevrouwAnk Bijleveld, heb ik dat iiiigebreid beeprolien en uit mogen leggen in een
tijn en open geeprel<.
Ook de kosten van uw plan ie geen probleem. Want de oloortrekking van de N36 geeft een besparing
van oirca 50 miljoen euro.

Voor de inwoners van Overijssel wordt het den ÉÉN Cši?QOT FEEST. Het Vechtdal wordt niet

gesloopt; kinderen op de ecnolen krijgen weer frisse lucht en kunnen veilig over een voorrangetietspad

naar de eonolen, de toeristen kunnen blijven komen naar een mooi en rustig Vechtdal. Ballttarug en
Nieuwleueeii geen doorgaand verkeer rneer. Twente wordt rechtstreeks aangesloten op cie A28. riet

gezondheids- en leefbaarneidsnrobieernis opgelost zonder GGD-rapport.

in de noopdat de spreekbeurt, die fentestieon ge-regeid door rnewouw Etigenie Stolk, ook door

de agendacommissie alsnog wordt goedgekeurd. Zodat ondergetekende de geachte Statenleden
volledig op de hoogte kan brengen.
Went uw plan en one plan kan alleen maar worden uitgevoerd met inetemrriing van de Statenleden.

i\/let vriendelijke groeten,

i-l..i. Solrierpenkate



HJ. Scherpenkate
Oosterkampen 2

7722 VZ DALFSEN
HJ Scherpenkate@kpnmail.nl

http://Vechtdal-n340,blogspot.c0m
T 0529-471463
F 0529-470436

Provincie Overijssel
t.a.v. leden van Provinciale Staten
Postbus 10078
8000 GB ZWOLLE

Dalfsen, 6 december 2011

Betreft: Open brief inzake stopzetten N340 en N377 en de afbouw van de N36 naar de A28

Geacht Statenlid,

Bij deze wil ondergetekende u, namens velen (85%) uit Overijssel en met name het Vechtdal, het plan
(de complete oplossing van alle problemen) aanbieden, waarin ook de laatste ontwikkelingen zijn
verwerkt.
Omdat het voor u allen belangrijk is, dat u volledig bent ingelicht, zodat u een goed besluit kunt
nemen voor al uw kiezers, want daar gaat het om.
Het zou goedzijn om het plan Scherpenkate inmiddels om te dopen naar

“de afbouw van de N36”
Dus geen noordelijke tracé meer, geen lange omleiding. Maar gewoon zoals het hoort te zijn:
De afbouw van de N36 naar de A28!
In de bijlage kunt u lezen wie graag de afbouw van de N36 gerealiseerd ziet i.p.v. doorgaan met de
huidige plannen.
Door een éénmalige bijdrage van 5.000 euro, kan aan jullie allen gepresenteerdworden hoe de afbouw
van de N36 eruit ziet, gemaakt in een schetsdoor Oranjewoud.
Want de plannenmakersvan de N340 en de N377 zijn de weg letterlijk en figuurlijk totaal kwijt. De
huidige plannen zijn een rampscenario geen medewerking van Gerard van Weerd omdat te
veranderen.Pas op voor eenzijdig advies.
Na 35 jaar wordt Nijverdal voor 100 miljoen uit de ellende gehaald, om vervolgens Balkbrug,
Nieuwleusen, Ankum, Oudleusen en Varsen voor 100 miljoen in de ellende te storten. Terwijl de
afbouw van de N36 50 miljoen bespaart,hoelang moet je doorgeleerd hebbenom dit te begrijpen.
In het belang van Overijssel, luister naar uw inwoners, laat ondergetekendeeen spreekbeurthouden of
als gids op de bus meegaan.
Deze inzet voor een betere oplossing is vrijwillig, maar kost veel. Auto, telefoon, drukwerk en heel
veel vrije tijd sinds de verkiezingen. Daarom vraag ik om mij eenmalig bovengenoemd bedrag ter
beschikking te stellen,
Hierdoor kunt u een betere keuze maken in het belang van alle inwoners van Overijssel.

Met vriendelijke groet,

HJ. Scherpenkate

p.s. Aub enkele malen doorlezen om een goed PRAKTIJKBEELI) te krijgen.
De PRAKTIJK heeft altijd GELHK, mensen niet.


